中质协质量保证中心



企业 ESG 管理体系认证证书

注册号: 00624ESG0001R0M

兹证明

麦加芯彩新材料科技(上海)股份有限公司

统一社会信用代码: 913100007385256042

企业 ESG 管理体系符合: T/CAQ 10117--2022

认证范围:工业防腐涂料、集装箱涂料、风电涂料的研发、生产、销售的 ESG 管理

注册地址:中国·上海市·嘉定区马陆镇思诚路 1515号 审核地址:中国·上海市·嘉定区马陆镇思诚路 1515号

生效日期: 2024年03月19日 有效期至: 2027年03月18日 首次颁证日期: 2024年03月19日

该组织常设分场所信息: "见附页 共1页"

代表签字:

S OK

颁证日期: 2024年03月19日

证书有效期内每年监督审核合格后方为有效,证书有效性查询请登陆 www. qac. com. cn; 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www. cnca. gov. cn 上查询



请扫描二维码核实证书有效性及监督审核执行情况 第一次监督审核应在 2025 年 03 月 18 日前执行 第二次监督审核应在 2026 年 03 月 18 日前执行



北京市海淀区三虎桥百胜村6号 100048

中质协质量保证中心



注册号: 00624ESG0001R0M

企业 ESG 管理体系认证证书附页

兹证明

麦加芯彩新材料科技(上海)股份有限公司

认证范围含下列常设分场所

序号	分场所名称	审核地址	认证范围
1	麦加芯彩新材料科技(上海) 股份有限公司科技研发中心	上海市嘉定区朱宝路 44 号	工业防腐涂料、集装箱涂料、风电涂料的研发、生产、销售的 ESG 管理

本附页须与认证证书同时使用

代表签字:

AND ZZ

颁证日期: 2024年03月19日

中质协质量保证中心证书专用章

北京市海淀区三虎桥百胜村6号 100048



CERTIFICATE OF ENVIRONMENTAL, SOCIAL AND GOVERMANCE MANAGEMENT SYSTEM

Certificate No. 00624ESG0001ROM

This is to certify that the Environmental, Social and Governance Management System of MEGA P&C Advanced Materials (Shanghai)

Company Limited

Unified social credit code: 913100007385256042 is in conformity with: T/CAQ 10117-2022

This certificate is valid to the following scope:

ESG management for research and development, production, and sales of industrial anti-corrosion coatings, container coatings, and wind power coatings.

Registered Address: 1515 Sicheng Road, Jiading, Shanghai, China Audit Address: 1515 Sicheng Road, Jiading, Shanghai, China

effective date: 19th,Mar,2024 valid until: 18th,Mar,2027

First certification date: 19th, Mar, 2024

Standing Branch Information: "See the Appendix 1 pages in total"

Representative:

Yao Qin

General Manager

Date of issuance: 19th, Mar, 2024

The certificate will be valid only if it passes the annual supervisory audit during the validity period. To check the validity of the certificate, please visit www.qac.com.cn; The information on this certificate can be inquired on the official website of the National Certification and Accreditation Administration www.cnca.gov.cn.



Please scan the QR code to verify the validity of the certificate and the implementation of the supervisory audit. The first supervisory audit should be carried out before 18th, Mar, 2025 The second supervisory audit should be carried out before 18th, Mar, 2026





CERTIFICATE OF ENVIRONMENTAL, SOCIAL AND GOVERMANCE MANAGEMENT SYSTEM (APPENDIX)

Certificate No. 00624ESG0001ROM

This is to certify that The Scope of Certificate of the Environmental, Social and
Governance Management System of

MEGA P&C Advanced Materials (Shanghai) Company Limited

Contains Following Standing Branches

No.	Branch Name	Address	Scope of Certification
1	Research and Development (R&D) Center of MEGA P&C Advanced Materials (Shan ghai) Company Limited	No. 44, Zhubao Road, Jiading, Shanghai, China	ESG management for research and development, production, and sales of industrial anti-corrosion coatings, container coatings, and wind power coatings.

This Appendix should be used Simultaneously with the Certificate

Representative:

General Manager

Date of issuance: 19th, Mar, 2024

中质协质量保证中心 Quality Assurance Centre of China Association for Quality

No.6 Baishengcun Sanhuqiao, Haidian District, Beijing